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     Sepsání ročenky nebylo nic jednoduchého. Shánění výsledků, referátů, informací, atd.
zabralo hodně času. To si ověřil na vlastní kůži i Jan Mička, při vytváření ročenky za rok 1998.
A stačilo mu to. Takže se přípravy ročenky za rok 1999 ujal zase Michal Žejdlík. Uzávěrka byla
4. února. Ročenka měla 41 stran a bylo vytištěno 40 kusů. O vazbu se opět postaral Petr
Ocásek.

  

     V tomto roce měl oddíl 48 členů. Jedním z nováčků byl Ondřej Kaprál - vydržel v oddíle 6 let.
Naposledy startovala Petra Nosková. Absolvovali jsme 304 startů na 55 závodech (průměr
5,53). Nejvíce startů měl Jan Mička (43). Alespoň jednoho závodu se zúčastnilo 35 členů
oddílu. Z celkového počtu 29 diskvalifikací jich nejvíce měl Petr Bílý - 9. Posbírali jsme 65
medailí, nejvíce Ivana Nosková a Jan Eiselt, každý 7.

      

     Startovali jsme na závodech JO, na béčkách a na prázdninových závodech. Pravděpodobně
se v tomto roce uskutečnil také první start našeho člena na Švýcarských vícedenních a na
městském závodě v Benátkách (v obou případech to byl Zbyněk Ellschloger). Tedy aspoň dle
ročenek, co se dělo před sametovou revolucí nevím. Vícedenní závody byly Pražské
velikonoce, Bečov, Botas cup, Pivrnec cup, Pěkné prázdniny v Českém ráji (dříve Prázdninové
loučení s OB), Bohemia a Cena Východních Čech. Nejpočetnější zastoupení jsme měli na
závodech JO 10. a 17. dubna (14).

  

     V tomto roce jsme měli příjmy 98 tisíc a výdeje 75 tisíc. Mimo jiné jsme nakoupili 30 nových
stojanů s lampióny. Jeden stojan nás vyšel na 270 Kč. Registrační poplatek činil 15 Kč. Od
tohoto roku jsme měli oddílový mail.

  

     Velká událost nastala v květnu. Založili jsme kroužek OB na ZŠ Maršovská. Michal Žejdlík a
Miloš Eiselt pečovali o 10 nových adeptů. Byly organizovány tréninky zaměřené na mapovou
přípravu a týdně se trénovalo v tělocvičně či v terénu. Trénovalo se na mapách Písečňák,
Karlovka, Tři duby, Zámecká zahrada, ZŠ Maršovská a ZŠ Buzulucká (u posledních dvou
jmenovaných pouze na čb výtiscích, protože barevně ještě nebyly vydány). Bylo prováděno
první seznamování s mapou, výuka práce s buzolou, výběr postupů, atd. Využívány byly jak
normální kontroly roznášené před tréninkem, tak i pevné kontroly, které byly na mapě Karlovka.

  

     Od listopadu jsme se díky Jardovi Kolářovi scházeli v zasedačce ABB, kde jsme navázali
teorií - mapové značky, příprava před závodem, atd. Od listopadu také byla využívána
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tělocvična v ZŠ Maršovská. Ta byla ale z důvodu nevhodného času využívána jen velmi málo.
Tréninky byly přístupné všem, přesto se jich až na výjimky běžní členové oddílu neúčastnili.

  

     O organizaci tréninků se v drtivé většině podělili Miloš Eiselt a Michal Žejdlík. Občas
vypomohl Bohouš Würz a Milan Šobr, ojediněle i další členové našeho oddílu. Uskutečnilo se
přes 30 těchto tréninků a každého z nich se zúčastnilo v průměru 7 závodníků.
Nejpravidelnějšími účastníky tréninků byli Petr Zálešák, Ondřej Kaprál, Helena a Zuzana
Kolářovi a Jan a Tomáš Eiseltovi.

  

     Po 8 letech se podařilo zpracovat dvě nové mapy. Jednalo se o výukové (tréninkové) mapy 
ZŠ&nbsp;Buzulucká
a 
ZŠ Maršovská
. Jak již názvy napovídají, jednalo se o prostory přilehlé k těmto teplickým základním školám.
Zmapovali je Michal Žejdlík a Petr Bílý. V Ocadu verze 5 je obě nakreslil Michal. Jedná se tedy
o naše první mapy nakreslené softwarově. Na mapách byly dvě reklamy: stavební firmy NAO a
oční optiky Že+Na. Poslední mapa vydaná před těmito mapami byl Vlčí kámen v roce 1991.

  

     Pořádali či spolupořádali jsme celkem 9 závodů (z toho tři neorienťácké) s celkovou účastí
867 závodníků.

  

     Posledního ledna jsme pomáhali lyžařům s organizací XIX. ročníku Krušnohorské třicítky. Na
start se postavilo 350 startujících.

  

     První oddílový přebor uspořádal Michal Žejdlík 13. března na mapě Na Lánech  (1976), ano
již tenkrát to byla 23 let stará mapa). Připravena byla i fáborková trať. Zúčastnilo se celkem 15
závodníků. Karel Hosnedl dosáhl na dlouhé trati času 102:13. Lenka Hosnedlová ho ještě o
trošku předčila 102:40.

  

     Následoval druhý přebor oddílu. Na Písečňáku  (1984) ho 20. června pro 26 závodníků
připravil Miloš Eiselt. I na tomto přeboru dosáhl Karel Hosnedl n Turistický batůžek - 111:18.
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https://mapy.orientacnisporty.cz/mapa/zs-buzulucka-1999
https://mapy.orientacnisporty.cz/mapa/zs-marsovska-1999
https://mapy.orientacnisporty.cz/mapa/na-lanech-foot-1976
https://mapy.orientacnisporty.cz/mapa/pisecnak-1984
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     11. září jsme uspořádali již 3. ročník Krušnohorského maratónu MTB. Centrum bylo opět na
stadiónu na Novém Městě. Startovalo 185 jezdců. Startovné činilo 150 Kč a finanční prémie pro
vítěze 6.000 Kč.

  

     V polovině září jsme uspořádali nultý ročník Olympijského kufrování v OB (předchůdce
Olympiády škol a Přeboru škol). Běželo se na mapě Zámecká zahrada  (1985). Startovalo 46
dětí z 5 základních škol. Zvítězila ZŠ Koperníkova.

  

     Koncem září pro nás připravil Jan Mička další přebor oddílu. Tentokrát to bylo na Vlčím
kameni
(1991), pro 17 běžců. Ročenka zmiňuje, proč není ve výsledcích Petr Bílý … nenašel
shromaždiště!

  

     Samozřejmě jsme připravili jednoduchý závod v rámci akci S Horskou službou na Bouřňák
(9.10.). A to ve stejném formátu jako v předchozích letech: start na konečné MDH v Dubí, cíl
před Mikulovem, na mapě Vlčí kámen 5 kontrol přímo u cest. Počasí bylo pěkné a i účast 137
turistů nás potěšila.

  

     Poslední oddílový přebor uspořádal Michal Žejdlík 6. listopadu na nově vytvořené mapě ZŠ
Buzulucká. Jednalo se o SuperSprint, dlouhá trať měla 1700 metrů. I když bylo počasí chladné,
odstartovalo slušných 27 sprinterů.

  

     Pořadatelskou sezónu jsme uzavřeli 31. prosince Silvestrovským během. Start a cíl byl pod
kolonádou domu kultury. Běželo se přes zámeckou zahradu. Proběhnout se přišlo 65 běžců.

  

     Několik poznámek k různým závodům.
        - Na Saxbu 1. května byl poprvé v JO použit Sportident. Poprvé bylo Saxbo pořádáno jako
dva samostatné závody bez počítání celkových výsledků. Na německý závod se parkovalo na
naší straně hranice, pěšky se šlo několik kilometrů na shromaždiště a pak zpět.
          - Stále se používaly průkazky (a stále si ji občas někdo zapomněl vyplnit a pak nebyl ve
výsledcích), ale již jsou pravidelně i závody se Sportidentem. Čipy se půjčovaly na prezentaci
nebo přímo na startu. Jen pár jedinců má vlastní čip. U nás v oddíle to byli Petr Bílý a Michal
Žejdlík.
          - Více a více se běhalo na mapách v měřítku 1 : 10 000, ale i patnáctky byly časté.
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https://mapy.orientacnisporty.cz/mapa/zamecka-zahrada-1985
https://mapy.orientacnisporty.cz/mapa/vlci-kamen-1991
https://mapy.orientacnisporty.cz/mapa/vlci-kamen-1991
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          - 20. března se uskutečnil první sprint v JO, i když tehdy se tomu říkalo Parkový OB,
nehledě na to jestli se běžel v parku nebo ve městě. Proběhl v Mladé Boleslavi a Michal Žejdlík
obsadil 4. místo v H21.
        - Jeden ze závodu JO se běžel v Niesky (Gorlitz). V pokynech pořadatel uvedl „Myti:
cunata doma, ostatní v jezere bez mydla“ a také „Poradatel neprebira odpovědnost za urazy v
lese ani za urazy vznikle zvýšenou konzumaci piva.“
        - Dalším výjezdem v rámci JO byl závod ve Waldschratbaude. Čekání na hranicích se
protáhlo na 1,5 hodiny a většina závodníků nestihla svůj čas.
        - V dubnu se poprvé uskutečnili první ročník „Pražských velikonoc“ (později Velikonoce ve
skalách).
        - Ivana Nosková zvítězila v celkovém pořadí v D21B na vícedenní Ceně východních Čech.
        - Druhý „parkáč“ v tomto roce se běžel v Novém Boru pod názvem City World Tour.
Zajímavý byl postupem korytem potoku a pak výlezem po žebříku na silnici.
        - Přebor oblasti na klasické trati (jiný přebor v té době ani nebyl) se uskutečnil 5. června
pod Ještědem. Několik kategorií bylo zrušeno, a tak se závod o tři týdny později pro zrušené
kategorie opakoval!
        - Na čtyřech závodech došlo k chybnému umístění kontroly, což mělo za následek rušení
dotčených kategorií.
        - Mezi pořadateli byly oddíly, které již dnes nepořádají nebo neexistují: SMB, SVO, SUL,
SLI.
        - Žebříček JO se dělil na jarní, letní a podzimní část. Z té jarní si bylo možno vyběhnout
béčko ještě pře začátkem béčkových závodů.

  

     Ve 14. ročníku Grand prix zvítězil Jan Mička. Bylo to jeho druhé vítězství (před tím v roce
1997). Tento rok (stejně jako v předchozích) platilo, že vítěz GP měl oddílem placeno startovné
na závodech JO pro další rok. Již v předchozím roce se vedla diskuze o výpočtu bodů do GP.
Bylo zavedeno přidělování bodů i za celkové umístění u vícedenních závodů. Také se používal
koeficient zohledňující start ve vyšší kategorii (+ 50 % pokud céčkař běžel B, resp. + 100 %
pokud startoval v A). Přepočítání pomocí koeficientů udělalo výpočet složitější. A navíc se
změna v pořadí projevila až na 11. místě. Tedy zbytečná komplikace k ničemu. Proto se od
koeficientů upustilo a GP bylo přepočítáno zpětně bez koeficientů.

  

     Do Turistického batůžku se zapsalo 19 nových časů. Nejvyšší čas měl Petr Bílý. 1. srpna
dosáhl v třetí etapě Pivrnce času 133:22.

  

     Našel jsem jen dvě použitelné fotky z roku 199. Na jedné jsem zachytil Jardu Koláře na trati
Krušnohorské třicítky a na druhé je rodina Kolářů na shromaždišti se svým stolečkem. Dále v  g
alerii
naleznete mapy z parkových závodů: Štěpánku z Mladé Boleslavi a Nirvanu z Nového Boru. A
mapu Wolfsberg z Niesky. A samozřejmě ukázky z vytištěné ročenky.
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https://eu.zonerama.com/obteplice/Album/9452645
https://eu.zonerama.com/obteplice/Album/9452645
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https://loko-teplice.info/index.php?option=com_content&amp;view=article&amp;id=1039:2022-12-27-17-56-39&amp;catid=34:zavody&amp;Itemid=53
https://loko-teplice.info/index.php?option=com_content&amp;view=article&amp;id=1040:2022-12-29-14-53-07&amp;catid=34:zavody&amp;Itemid=53
https://loko-teplice.info/index.php?option=com_content&amp;view=article&amp;id=1042:roenka-1994&amp;catid=34:zavody&amp;Itemid=53
https://loko-teplice.info/index.php?option=com_content&amp;view=article&amp;id=1044:roenka-1995&amp;catid=34:zavody&amp;Itemid=53
https://loko-teplice.info/index.php?option=com_content&amp;view=article&amp;id=1046:roenka-1996&amp;catid=34:zavody&amp;Itemid=53
index.php?option=com_content&amp;view=article&amp;id=1049:roenka-1997&amp;catid=34:zavody&amp;Itemid=53
https://loko-teplice.info/index.php?option=com_content&amp;view=article&amp;id=1051:roenka-1998&amp;catid=34:zavody&amp;Itemid=53

